

Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
ADDENDUM TWO / ADDENDUM DEUX
December 7th, 2022/ Le 7 décembre, 2022
30003663

Mooring Inspection & Repairs Small Craft Harbours Pacific Region /
Ports pour petits bateaux regions du Pacifique

QUESTION #4 (EN)

Would you please let us know how much repair work is predicted for Mooring Inspection and Repairs Small Craft Harbours Pacific Region (30003663) project (attached file)? Can we join for this tender just for inspections?

RESPONSE #4 (EN)

Unfortunately DFO is not accepting submission for partial completion of the work, therefore you cannot join this tender if only willing to complete the work pertaining to inspections.

QUESTION #4 (FR)

Pourriez-vous nous faire savoir combien de travaux de réparation sont prévus pour le projet « Ports pour petits bateaux Région du Pacifique » (30003663) (fichier joint)? Pouvons-nous participer à cet appel d'offres uniquement pour les inspections?

RÉPONSE #4 (FR)

Malheureusement, le MPO n'accepte pas de soumission pour l'achèvement partiel des travaux. Par conséquent, vous ne pouvez pas participer à cet appel d'offres si vous êtes seulement prêt à effectuer les travaux relatifs aux inspections.